
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 2/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 11/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης 
του Πανημαθιακού Αθλητικού Συλλόγου 
Καράτε. 

 
       Σήμερα 26 Ιανουαρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-1-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Ντόβας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Σ. Κρομμύδας  
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και 
αποχώρησε ο κ. Γ. Τροχόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 11/2004 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 12/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
  

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την από 12/8/03 επιστολή του ο ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΑΤΕ ζητά από τον Δήμο μας έκτακτη οικονομική ενίσχυση ύψους 
€ 10.000,00 για την κάλυψη μέρους των δαπανών διοργάνωσης των 11ων Βαλκανικών 
Αγώνων καράτε Ανδρών και  Γυναικών στη Βέροια.  
 Με τις διατάξεις της παραγράφου 3 του  άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 
(Δ.Κ.Κ.) προβλέπεται ότι ΄΄ Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου 
είναι δυνατή η παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς 
συλλόγους, που έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση 
λαμβάνεται εφ’ όσον η οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το 
επιτρέπει και έχει εγγραφεί πίστωση στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε 
καμιά περίπτωση δεν μπορεί να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών 
εσόδων του΄΄. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον Κ.Α. 212.5 
΄΄Προαιρετικές Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Οργανισμούς και Σωματεία΄΄ υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 115.000,00,  με σημερινό υπόλοιπο € 
115.000,00.          
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει ή όχι 
για την έκτακτη οικονομική ενίσχυση ύψους € 10.000,00 του ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΥ 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΚΑΡΑΤΕ για την κάλυψη μέρους των δαπανών 
διοργάνωσης των 11ων Βαλκανικών Αγώνων καράτε Ανδρών και  Γυναικών στη 
Βέροια.  
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 22-1-2004 εισήγηση της 
επιτροπής αθλητισμού και νεολαίας, με την οποία αυτή εισηγείται κατά πλειοψηφία 
την έγκριση της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης ύψους 4.500,00 € στον 
Πανημαθιακό Αθλητικό Σύλλογο Καράτε. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ορίστε κε Κεχαγιόγλου. 
Κεχαγιόγλου: Οσον αφορά το θέμα της ενίσχυσης του Συλλόγου υπήρξε 

ομοφωνία στην επιτροπή. Υπήρξε διαφωνία ως προς το ποσό της ενίσχυσης. Ο κ. 
Μηλιόπουλος πρότεινε να εισηγηθεί η επιτροπή το ποσό των 10.000,00 €, όσα 
δηλαδή ζητάει ο Σύλλογος και η πλειοψηφία το ποσό των 4.500,00 €. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Ηθελα να ρωτήσω αν έχει μπει μία τάξη ή θα έχουμε 

διαρκώς έκτακτα θέματα με επιχορηγήσεις. Εχει σταλεί ένα ερωτηματολόγιο ή ένα 
έγγραφο στους φορείς και Συλλόγους για να δικαιολογήσουν το τι κάνουν, να μας 
φέρουν τον προγραμματισμό τους και ό,τι άλλο χρειάζεται προκειμένου να τους 
δώσουμε στη συνέχεια τις χρηματοδοτήσεις; 

Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό οι κατανομές για τους αθλητικούς και 
πολιτιστικούς συλλόγους γίνονται μετά τον Μάρτιο. Ερχεται όμως το θέμα τώρα 
γιατί τον Μάρτιο θα γίνουν οι Βαλκανικοί Αγώνες. Με αίτησή του ο Σύλλογος του κ. 
Πανετσίδη ζητάει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση προκειμένου να τους 
διοργανώσει. Η επιχορήγηση των συλλόγων με την άλλη διαδικασία θα γίνει 
κανονικά. Θα σταλεί στους φορείς της πόλης, θα περάσει από την επιτροπή και θα 
γίνει η κατανομή  όπως γινόταν όλα τα χρόνια σε τακτική συνεδρίαση της Επιτροπής 
και του Δημ. Συμβουλίου. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 



Μηλιόπουλος: Θα μπορούσατε κάθε τέλος της χρονιάς να ζητάτε από τα 
Σωματεία να υποβάλλουν εγγράφως τις προγραμματισμένες εκδηλώσεις που θα 
κάνουν κάθε χρόνο για να μπορείτε να κάνετε την αξιολόγηση και την κατανομή των 
ποσών και να μην ερχόμαστε αρχή της χρονιάς και να λέμε ότι θέλουμε να δώσουμε 
τα χρήματα αλλά δεν έχουμε κ.λ.π..  

Σε ότι αφορά την ενίσχυση για τη συγκεκριμένη διοργάνωση, νομίζω ότι είναι 
ένα μεγάλο γεγονός, αν όχι το μοναδικό από τα 2-3 που θα γίνουν στη Βέροια τα 
τελευταία χρόνια. Πρότεινα τα 10.000,00 € και επιμένω στην πρότασή μου γιατί ο 
προϋπολογισμός της εκδήλωσης  είναι μεγάλος αφού φτάνει τα 170.000,00 € και τα 
4.500,00 € που προτείνετε είναι λίγα. 

Ουσουλτζόγλου: Με κάλυψε ο κ. Μηλιόπουλος και προτείνω κι εγώ να 
δοθούν 10.000,00 ευρώ. 

Γαβρίδης: Κι εγώ έχω καλυφθεί, συμφωνώ με την πρόταση της μειοψηφίας, 
ήθελα όμως να υπενθυμίσω στον κ. Δήμαρχο ότι επειδή ο συγκεκριμένος Σύλλογος 
είχε ξαναζητήσει οικονομική ενίσχυση για τους Βαλκανικούς Αγώνες που είχαν 
ξαναγίνει στην πόλη μας πριν 2 χρόνια κι επειδή τους παρακολούθησα, γνωρίζω ότι 
είχαν μεγάλη επιτυχία και ήταν μεγάλο γεγονός για την πόλη μας. Αν θυμάμαι καλά, 
με κάθε επιφύλαξη, όταν είχε έρθει το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο ο τότε Δήμαρχος 
είχε  πει για 2.000.000 δρχ. δηλ. 5-6 χιλιάδες ευρώ και ο τότε ο αρχηγός της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης είχε πει για 10.000 ευρώ αιτιολογώντάς τα όπως 
ακριβώς κι ο κ. Μηλιόπουλος σήμερα. Τι άλλαξε από τότε μέχρι τώρα; Μήπως οι 
Βαλκανικοί Αγώνες δεν προσφέρουν αυτά που ευελπιστούμε και γι’ αυτό δεν 
ενισχύουμε τον Σύλλογο τόσο πολύ; Συμφωνώ κι εγώ να δοθούν 10.000,00 €. 

Κεχαγιόγλου: Στην προηγούμενη Βαλκανιάδα δόθηκαν στον κ. Πανετσίδη 
2.200,00 € και τώρα ουσιαστικά διπλασιάζουμε το ποσόν, το οποίο θεωρώ ότι είναι 
επαρκές. 

Δήμαρχος: Ηταν οι πρώτοι Βαλκανικοί Αγώνες που έγιναν στην πόλη μας και 
ο Δήμος όφειλε να τους στηρίξει. Αν αυτοί οι αγώνες γίνονται κάθε χρόνο ή κάθε δύο 
χρόνια, ο Δήμος μας δεν έχει καμία υποχρέωση να στηρίζει τον συγκεκριμένο ή άλλο 
Σύλλογο.  

Νομίζω ότι ο αθλητισμός θα πρέπει να είναι μέλημα περισσότερο της 
κεντρικής εξουσίας, της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού γιατί αυτή εισπράττει από 
τον αθλητισμό και άρα αυτή πρέπει να αποδίδει. Ο Δήμος με τις δυνάμεις που έχει, 
όχι μόνο ενισχύει τακτικά τους αθλητικούς συλλόγους αλλά συμμετέχει σε τέτοιες 
εκδηλώσεις κι από τη στιγμή που, όπως λέει ο κ. Κεχαγιόγλου, διπλασιάσαμε το 
ποσόν τι άλλο πρέπει να κάνουμε; 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Γαβρίδης: Εγώ ίσως να θυμάμαι ότι το ποσόν ήταν 2 εκατ. δρχ. και όχι 

2.000,00 €, νομίζω όμως ότι τότε ο κ. Δήμαρχος είχε πει για 10.000,00 € δηλ. γύρω 
στα 3 εκατ. δρχ. Η κεντρική εξουσία και το υπουργείο Αθλητισμού θα στηρίζει 
ορισμένες εκδηλώσεις, όταν όμως γίνονται στην πόλη μας, νομίζω ότι τον πρώτο 
λόγο έχουμε εμείς. 

Δήμαρχος: Γι’ αυτό και διπλασιάσαμε το ποσόν μέσα σε δύο χρόνια. Ας 
διπλασιάσει τα χρήματα και η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού. Ας μας πει ο κ. 
Πανετσίδης πόσα χρήματα έδωσε την πρώτη φορά η Γ.Γ.Α. για τους Βαλκανικούς 
Αγώνες για να δούμε αν θα δοθούν τώρα τα διπλάσια. 

Νικόλαος Πανετσίδης (Προπονητής του Πανημαθιακού Συλλόγου): Καταρχάς 
να σας ευχαριστήσω που με δεχθήκατε. Αγωνιστήκαμε για να διοργανώσουμε αυτούς 
τους Βαλκανικούς Αγώνες στη Βέροια αφού πάρα πολλοί Δήμοι και πόλεις, με 
πρώτες την Αθήνα και την Θεσ/νίκη επιθυμούν κάθε φορά να τους διοργανώσουν, 



και η επαρχία έχει τον 3ο ή 4ο λόγο. Κατά συνέπεια για να τους  πάρουμε έχουμε  και 
τα μέσα, και τις δημόσιες σχέσεις αλλά και τη δύναμη για να τους κάνουμε. 

 Σκεφθείτε ότι σ΄ αυτές τις 4 μέρες που γίνονται στην πόλη μας οι αγώνες 
ανδρών – γυναικών, θα επισκεφθούν τη Βέροια πάνω από 800 άτομα, θα μείνουν στα 
ξενοδοχεία της πόλης μας, θα φάνε στα εστιατόρια της πόλης μας και θα της δώσουν 
μία άλλη πνοή.  

Η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού μαζί με την Ελληνική Ομοσπονδία Καράτε 
πέρυσι έδωσαν 110.000,00 € και φέτος περιμένουμε να δοθεί το ίδιο ποσό. Δεν 
στηριζόμαστε μόνο στη Γ.Γ.Α. ή στα 4, 5, 6, 10 χιλ. που θα δοθούν από εσάς αλλά 
όλες οι προσπάθειες είναι σημαντικές και του Δήμου και της Νομαρχίας και όλων 
γενικά. 

 Θα πρέπει να ξέρετε ότι για 4 μέρες στην  πόλη μας θα χτυπά η καρδιά των 
Βαλκανίων. Δεν ξέρω αν είναι πολλά ή λίγα τα 4.500,00 € αλλά θα πω ότι πριν δύο 
χρόνια η Νομαρχία έδωσε 10.000,00 € και ο Δήμος 2.200,00 €, που  ήταν πολύ λίγα.  

Ο κ. Δήμαρχος έζησε από κοντά τους προηγούμενους αγώνες και πιστεύω ότι 
κατανοεί τη σπουδαιότητά τους. Είναι καλό να στηρίζουμε τέτοιες μεγάλες 
προσπάθειες  γιατί φαντασθείτε κάθε δύο χρόνια αν γίνονται τέτοιοι αγώνες, όχι μόνο 
από μένα αλλά κι από άλλα σωματεία, τι μεγάλο κύρος θ’ αποκτούσε η πόλη μας. 

Δήμαρχος: Χθες έγιναν οι Βαλκανικοί Αγώνες Χιονοδρομίας στο Σέλι και ο 
Σύλλογος Χιονοδρόμων δεν μας ζήτησε έκτακτη οικονομική ενίσχυση. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Γαβρίδης: Δεν καταλαβαίνω τι θέλει να πει ο κ. Δήμαρχος αναφέροντας ότι 

ένας Σύλλογος δεν ζήτησε οικονομική ενίσχυση. Δηλαδή οι Σύλλογοι που έχουν την 
υποδομή, τη δυνατότητα και τη δύναμη να φέρουν τέτοιες εκδηλώσεις στην πόλη μας  
δεν πρέπει να ζητάνε χρήματα; Μπορεί ο Σύλλογος Χιονοδρόμων να έχει την 
οικονομική ευρωστία και να μην χρειάστηκε να ζητήσει ενίσχυση. 

Δήμαρχος: Την απάντησή μου στην ουσία του ζητήματος την έδωσα στην 
πρωτομιλία και δευτερομιλία μου. Εμείς διπλασιάσαμε μέσα σε δύο χρόνια το ποσόν 
για τους αγώνες καράτε και δεν είναι μόνο ο Σύλλογος Καράτε του κ. Πανετσίδη, 
αύριο θα ζητήσουν κι άλλοι Σύλλογοι οικονομική ενίσχυση κι ο Δήμος πρέπει να 
κρατήσει μία ισόρροπη πολιτική.  

Αναφέρω το γεγονός για το Σύλλογο Χιονοδρόμων, μόνο για να καταγραφεί 
κι όχι ως επιχείρημα. Συμφωνώ λοιπόν με την εισήγηση της επιτροπής να δοθούν 
4.500,00 € και εύχομαι ο κ. Πανετσίδης να διοργανώσει ξανά μετά από δύο χρόνια 
τους Βαλκανικούς Αγώνες οπότε εμείς και πάλι θα ενισχύσουμε την προσπάθειά του. 
 Πρόεδρος : Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σ. Μηλιόπουλου να 
δοθεί το ποσό των 10.000,00 € ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
  Πρόεδρος : Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & 
Νεολαίας να δοθεί το ποσό των 4.500,00 € ; 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
  Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Το από 19-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Το αριθ. πρωτ. 207/4-11-2003 έγγραφο του Πανημαθιακού Συλλόγου Καράτε, με 
το οποίο ζητάει από το Δήμο οικονομική ενίσχυση ύψους 10.000,00 € για τη 
διοργάνωση των παραπάνω Βαλκανικών Αγώνων. 
3.- Την από 22-1-2004 εισήγηση της επιτροπής αθλητισμού και νεολαίας. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την έκτακτη οικονομική ενίσχυση του ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΥ 
Αθλητικού Συλλόγου ΚΑΡΑΤΕ με ποσό 4.500,00 € για την κάλυψη μέρους των 
δαπανών διοργάνωσης των 11ων Βαλκανικών Αγώνων ΚΑΡΑΤΕ Ανδρών και 
Γυναικών, που θα διεξαχθούν τον Μάρτιο 2004 στη Βέροια. 
 Β) Ψηφίζει ποσό 4.500,00 € σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 212.5 
«Προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    11/ 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-1-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


